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Le Qian 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Banking and finance 

◼ Structured finance and asset-backed securitization 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Qian focuses her practice on structured financial products, asset-backed securitization, and 

financial institution compliance. 

Ms. Qian is familiar with many types underlying assets in asset-backed securitization, including 

entrusted loan claims, insurance policy loans, finance leases, credit assets, heating/water and 

electricity charging rights, housing mortgage loans, consumer finance loans, etc.  Ms. Qian serves 

many types of clients, such as insurance companies, commercial banks, and financial leasing 

companies. 

Ms. Qian advises financial institutions, including insurance companies, rural commercial banks, and 

financial leasing companies.  She is highly familiar with the operations of her financial institution 

clients, for whom she provides legal consulting and document revision services. 

Before joining Han Kun, Ms. Qian practiced for several years with Zhong Lun Law Firm in Shanghai. 

EDUCATION 
Ms. Qian received her bachelor's degree in law from Hunan University in 2013, and received her 

master's degree in law from the Chinese University of Hong Kong in 2014. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese 
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钱乐 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 银行和金融 

◼ 结构化金融和资产证券化 

工作经历 

钱乐律师主要从事结构化金融产品及资产证券化、金融机构合规等业务。 

钱律师熟悉各类资产证券化项目，其所经手的项目资产类型包括信托受益权、信托贷款债权、

保单质押贷款、融租租赁、信贷资产、供热/水电收费权、住房抵押尾款、消费金融小额贷款、

汽车融资租赁、供应链保理、应收账款等；其所服务的客户类型包括国内大型保险公司、商

业银行、融资租赁公司等。 

钱律师曾参与相关金融机构（包括保险公司、农村商业银行、金融租赁公司等）的常年法律

顾问业务，熟悉该类金融机构的日常业务，并为该类金融机构的运营提供日常法律咨询以及

文本修改服务。 

加入汉坤律师事务所之前，钱律师曾在北京市中伦（上海）律师事务所工作。 

教育背景 

钱乐律师于 2013 年获得湖南大学法学学士学位，于 2014 年获得香港中文大学中国商法硕士

学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文 


